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 58 

Bespreking Notulen 60ste ALV 59 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat de notulen per pagina besproken zullen worden. 60 

 61 

Kaft  62 

- 63 

Pagina 2 64 

 - 65 

Pagina 3 66 

- 67 

Pagina 4 68 

- 69 

Pagina 5  70 

- 71 

Pagina 6 72 

- 73 

Pagina 7 74 

- 75 

Pagina 8 76 

- 77 

Pagina 9  78 

- 79 

Pagina 10 80 



3 

 

- 81 

 82 

Pagina 11 83 

- 84 

Pagina 12 85 

- 86 

Pagina 13 87 

- 88 

Pagina 14 89 

- 90 

Pagina 15 91 

- 92 

Pagina 16 93 

- 94 

Pagina 17 95 

- 96 

Pagina 18 97 

- 98 

Pagina 19 99 

- 100 

Pagina 20 101 

- 102 

Pagina 21 103 

- 104 

Pagina 22 105 

- 106 

Pagina 23 107 

- 108 

Pagina 24  109 

- 110 

Pagina 25 111 

- 112 

Pagina 26 113 

- 114 

Pagina 27 115 

- 116 

Pagina 28 117 

- 118 

Pagina 29 119 

- 120 

Pagina 30 121 
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Pagina 31 126 

Ruben Meijerink zegt dat er niks staat over het meenemen van de glazen. 127 

Jelmer Bruurs stelt dat dit komt omdat dit na het sluiten van de vergadering is gezegd. 128 

 129 

Notulen in haar geheel 130 

- 131 

 132 

Stemming Notulen 60ste ALV 133 

 134 

Stemming Notulen 135 

Kjelt Goutbeek neemt de notulen per acclamatie aan. 136 

 137 

De notulen van de 60ste ALV der studievereniging ismus worden aangenomen. 138 

 139 

Bespreking Beleidsplan 140 

Kjelt Goutbeek vraagt hoe het bespreken gedaan moet worden. 141 

Ruben Meijerink geeft aan dat het bespreken van het beleidsplan per kopje gedaan kan worden. 142 

 143 

Kaft 144 

Jeroen Dols vraagt naar het motto ‘ismus in beweging’. 145 

Kjelt Goutbeek zegt dat het bijzonder is dat we gaan verhuizen en in die zin bewegen van de ene naar 146 

de andere plek. Daarnaast zijn we trots op de huidige plek van de vereniging maar we willen het in 147 

beweging brengen. Ruben Meijerink spreekt als lid van de sportcommissie zijn steun uit. 148 

Pagina 1 149 

- 150 

Pagina 2 151 

- 152 

Pagina 3 153 

Casper Veenhuysen vraagt naar de boete van 250 euro. 154 

Kjelt Goutbeek zegt dat deze vanuit de faculteit komt. 155 

Ruben Meijerink vraagt of gedefinieerd is waarvoor deze boete kan worden gegeven. 156 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit niet zo is maar we doen ons best de kamer schoon te houden. 157 

Jeroen Dols vraagt of de bank het enige zitmeubilair is in de nieuwe kamer. 158 

Kjelt Goutbeek zegt dat we ermee bezig gaan en dat er meer bij komt. 159 

Ruben Meijerink vraagt of er een plattegrond komt zodat mensen kritiek kunnen leveren. 160 

Kjelt Goutbeek zegt dat kritiek leveren altijd kan en dat het voor de architect te kort dag is voor grote 161 

veranderingen. 162 

Ruben Meijerink zegt dat dit vooral voor aankopen handig kan zijn. 163 

Kjelt Goutbeek zegt dat daarnaar gekeken kan worden. 164 

Edwin Jans geeft zijn complimenten voor het schoonmaken van de kamer. 165 

 166 

Pagina 4 167 

Lars Meijer vond de visie van Kjelt Goutbeek te veel lijken op een functiebeschrijving in tegenstelling 168 

tot de andere visies. Zoals het controleren van medebestuurders etc. 169 
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Kjelt Goutbeek zegt dat dit misschien wel kan kloppen, zijn functieomschrijving is vaag en zijn visie is 170 

om het bestuur zo goed mogelijk te laten functioneren. Als voorbeeld noemt hij het opruimen van de 171 

kamer voor werkruimte. 172 

Lars Meijer geeft aan dat er voorbeelden bij konden in het stuk. 173 

Yael van Drunen spreekt haar complimenten uit voor het kopje sorteren en overzichtelijkheid. Ze 174 

vraagt naar de nieuwe website. 175 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat dit later in het stuk terugkomt. 176 

Yael van Drunen vraagt naar Conscribo. 177 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat dit ook later in het stuk terugkomt. 178 

Pagina 5 179 

 180 

Pagina 6 181 

Jip Trommelen vraagt of er al een begin is met een meerjarenplan van de penningmeester aangezien 182 

er ieder jaar te veel geld is. 183 

Marije Berga zegt dat er nog geen meerjarenplan is omdat dit misschien in samenwerking kan met 184 

oud penningmeesters. Dit vooral voor duidelijkheid. 185 

Ruben Meijerink wil zich aansluiten bij Marije Berga met samenwerking in verband met ervaring van 186 

anderen. 187 

Casper Veenhuysen is benieuwd wat het plan is en wanneer het komt. 188 

Marije Berga wil met de Halfjaarlijkse ALV meer kunnen laten zien omdat ze dan meer heeft.  189 

Casper Veenhuysen vraagt aan Marije Berga wat haar plannen zijn voor haar eigen bestuursjaar, 190 

aangezien dit meerjarenplan meer een plan is voor volgende jaren. 191 

Marije Berga geeft aan dat het niet alleen aan haar is om zomaar eigen vermogen af te bouwen en 192 

dat ze daarom bezig gaat met het opstellen van een plan.  193 

Jip Trommelen zegt dat de filmcommissie geen camera heeft en dat Tom Dymanus een beamer wilt. 194 

Lars Meijer zegt dat het aantal foto’s op de site nog schaars is. 195 

Lynn Leeneman zegt dat tijdens de introductie de oplader en een SD-kaart ontbraken. Toen werd 196 

besloten een nieuwe aan te schaffen waarna ook de oude camera weer boven kwam. De derde 197 

camera deed het ineens daarom zijn er drie camera’s. Tijdens de introductie nauwelijks foto’s omdat 198 

er dus geen camera was. 199 

Jelmer Bruurs geeft aan dat op de laatste twee lezingen na alle foto’s op de site staan.  200 

Ruben Meijerink vraagt waarom de contributie nog niet is geïnd aangezien dit normaal in de week 201 

voor de eerste tentamens gebeurd. 202 

Marije Berga zegt dat dit wat later wordt, in ieder geval tot nadat de studiefinanciering is 203 

binnengekomen. 204 

Ruben Meijerink vraagt of er een mail is gestuurd naar alle leden over de mogelijkheid tot 205 

uitschrijven? 206 

Jelmer Bruurs bevestigd dat deze is gestuurd begin september. Iedereen kon zich tot en met 31 207 

september uitschrijven. 208 

Ruben Meijerink stelt dat hij deze mail heeft genegeerd. 209 

Yael van Drunen vraagt wat het eigen vermogen is. 210 

Marije Berga zegt dat dit ongeveer 13.000 euro is. 211 

Yael van Drunen vindt het goed dat dit wordt afgebouwd. Er moet echter wel een ondergrens zijn 212 

i.v.m. een noodsituatie op ismusreis. 213 

Marije Berga bevestigt dit. 214 
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Ruben Meijerink complimenteert Marije met de brief die zij heeft geschreven voor commissies. 215 

 216 

Pagina 7 217 

- 218 

Pagina 8  219 

Edwin Jans merkt op dat het de visie van de commissaris externe betrekkingen is om meer te gaan 220 

werken via LinkedIn. Hij vraagt hoe het staat met de LinkedIn. 221 

Irene Wilde meldt dat zij beheerder is van het LinkedIn-account en dat alle informatie is bijgewerkt. 222 

Ruben Meijerink zegt dat het misschien een goed idee is als de commissaris externe betrekkingen 223 

zich ook met posters bezig gaat houden, aangezien Unit-P nog niet lekker loopt. 224 

Irene Wilde zegt dat ze hier al mee bezig is en dat ze een photoshopcursus heeft gevolgd. 225 

 226 

Pagina 9 227 

Tomas Jochoms spreekt zijn complimenten uit voor het pak Taxi. Hij geeft aan dat het moeilijk is 228 

eerstejaars te betrekken bij ismus en vraagt hoe het bestuur van plan is dit aan te gaan pakken. 229 

Kjelt Goutbeek geeft aan zelf niet op de kamer te zijn geweest tot eind oktober en dat dit voor hem 230 

persoonlijk daarna is toegenomen. In deze fase nog lastig eerstejaars volledig te betrekken omdat er 231 

nog onzekerheid is over de studielast en de meesten hun weg nog moeten vinden. Hij geeft aan dat 232 

er dagelijks minstens één eerstejaars op de kamer is. Nog meer eerstejaars bereiken door veel 233 

collegepraatjes te houden. Ten tweede hebben we een activiteit georganiseerd voor niet-intro lopers 234 

waar 2 mensen op af kwamen. Deze zijn wel allebei mee op kennismakingsweekend geweest. Veel 235 

eerstejaars zitten nog niet op kamers en het grootste deel van de activiteiten is in de avond. In 236 

september wel wat activiteiten in de middag gehad. Het Moordspel doen veel eerstejaars aan mee.  237 

Tomas Jochoms spreekt zijn complimenten uit voor de KAAL. 238 

Kjelt Goutbeek zegt dat ondanks dat er nog niet veel eerstejaars op de kamer zijn, er wel veel in 239 

commissies zitten. 240 

Ruben Meijerink zegt dat het goed is dat er meer middagactiviteiten zijn.  241 

Mike van Diemen zegt dat hij dit jaar meer onderdeel is geworden van het meubilair van de 242 

ismuskamer en dat hij merkt dat eerstejaars zich nog niet goed mengen in gesprekken omdat er 243 

veelal een vast clubje mensen zit. 244 

Yael van Drunen sluit zich aan bij Mike van Diemen en zegt dat weinig leden of bestuursleden 245 

gesprekken aangaan met eerstejaars. Ze stelt dat hiervoor gewaakt moet worden. De kamers van 246 

Mundus en BOW zitten voller. 247 

Ruben Meijerink stelt voor meer activiteiten te houden op de ismuskamer om daar mensen heen te 248 

krijgen in plaats van alleen open te zijn. 249 

Kjelt Goutbeek zegt dat hiernaar gekeken gaat worden en zegt dat het misschien met de verhuizing 250 

kan verbeteren in verband met de glazen wanden en de locatie. 251 

Lars Meijer zegt dit te afwachtend te vinden omdat dit nog twee maanden verder is. 252 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat er niet op gewacht zal worden maar dat het mee kan spelen. 253 

Pol Muffels geeft aan dat hier beleid op gevoerd kan worden en dat er op de Halfjaarlijkse ALV op 254 

gereflecteerd kan worden. 255 

 256 

Pagina 10 257 

Tomas Jochoms merkt op dat er veel pre-masterstudenten zijn en dat er veel lid zijn geworden. Hij 258 

vraagt wat het bestuur hiermee doet. 259 
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Jelmer Bruurs geeft aan dat er een Facebookgroep is aangemaakt specifiek voor de pre-masters. Kjelt 260 

Goutbeek zegt dat erover is nagedacht een activiteit te organiseren voor pre-masters. Dit wordt 261 

echter niet gedaan omdat pre-masters, in tegenstelling tot masterstudenten, meer de mogelijkheid 262 

hebben bij de reguliere activiteiten te zijn. 263 

Ruben Meijerink vraagt of het gaat om de Nederlandse of ook de buitenlandse pre-masterstudenten. 264 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat het gaat om de Nederlandse studenten aangezien ismus een 265 

Nederlandse vereniging is. 266 

Ruben Meijerink zegt dat er gekeken kan worden naar het gebruik van een ‘English follows Dutch’ 267 

constructie om buitenlandse studenten te trekken. 268 

Irene Wilde geeft aan dat buitenlandse studenten vaak al een druk programma hebben via de 269 

internationale studentenvereniging(en) en dus weinig behoefte hebben aan activiteiten daarnaast. 270 

Christiaan Boeren zegt dat de activiteit dan ook samen gedaan kan worden met de masteractiviteit. 271 

Kjelt Goutbeek zegt dat er geen pre-masteractiviteit komt. 272 

Ruben Meijerink zegt dat veel internationale studenten aangeven Nederlands te willen leren. 273 

Kjelt Goutbeek zegt dat ernaar gekeken gaat worden. 274 

 275 

Pagina 11 276 

Jip Trommelen spreekt zijn complimenten uit voor het organiseren van een masteractiviteit. Er zijn 277 

zes verschillende masters dus zes agenda’s. Hij stelt voor gewoon een datum te prikken en dan iets 278 

kleins en informeels te doen. 279 

Jeroen Dols reageert op Ruben Meijerink door te stellen dat bijvoorbeeld bij het promoten van 280 

sportactiviteiten gekeken kan worden naar de ‘English follows Dutch’ constructie. Bij Nederlandse 281 

lezingen heeft dit minder zin.  282 

 283 

Pagina 12 284 

Ruben Meijerink zegt dat de meeste derdejaars aanwezig zijn bij de colleges van IPE dus dat daar 285 

collegepraatjes wel gehouden kunnen worden.  286 

Casper Veenhuysen stelt dat dit wel meevalt en dat er weinig mensen zitten, laat staan Nederlandse 287 

studenten. 288 

Pol Muffels stelt dat collegepraatjes in het begin van het jaar altijd fanatiek worden gehouden maar 289 

dat deze er aan het einde altijd bij inschieten. Hij vraagt of hij ervanuit kan gaan dat collegepraatjes 290 

maandelijks gehouden blijven worden. 291 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit wel op de planning staat. 292 

Pol Muffels zegt dat hij hier op de Halfjaarlijkse ALV op zal terugkomen. 293 

Kjelt Goutbeek zegt dat het binnen de mogelijkheden altijd zal gebeuren. 294 

Mike van Diemen zegt dat Irene Wilde een collegepraatje wilde houden bij THEI maar dit niet mocht, 295 

verder heeft hij er geen gezien. 296 

Irene Wilde zegt dat dit praatje was voor de inschrijving van de commissies maar die deadline was 297 

daarna al te dichtbij om het nog te doen.  298 

 299 

Pagina 13 300 

Bob Smits vraagt zich af waarom we Twitter niet afschaffen. 301 

Christiaan Boeren zegt dat we het niet moeten afschaffen. 302 

Tomas Jochoms stelt dat YouTube nog niet eerder is gebruikt. Hij zegt dat het geen ‘Snapkingachtige 303 

zooi’ moet worden. Hij vraagt zich af of er in de commissie iemand zit die kan monteren. 304 
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Lynn Leeneman ontkent dit en zegt dat er gekeken kan worden naar een cursus. Eventueel kan zij het 305 

zelf monteren. Ze stelt dat monteren veel werk is maar dat het wel goed gedaan moet worden. 306 

Edwin Jans zegt dat er veel bescherming van privacy moet zijn in de filmpjes. 307 

Kjelt Goutbeek zegt dat openbare filmpjes altijd met toestemming van deelnemers online zullen 308 

worden gezet. Andere filmpjes als aftermovies en reisvideo’s kunnen op het afgeschermde ledendeel 309 

van de site worden gezet. 310 

Casper Veenhuysen vraagt of er iemand zal kijken of er geen privacy schendingen plaatsvinden in de 311 

filmpjes. 312 

Kjelt Goutbeek zegt dat alle filmpjes van tevoren bekeken zullen worden. 313 

Yael van Drunen stelt als lid van de commissie dat ze niks ongepasts zullen doen. 314 

Mike van Diemen vraagt zich af wat er gebeurd indien hij eerst wel toestemming geeft en daar later 315 

op terugkomt. 316 

Kjelt Goutbeek zegt dat daarnaar gekeken gaat worden.   317 

 318 

Pagina 14 319 

Yael van Drunen vindt het jammer dat er nog geen posters zijn. Ze vindt het te makkelijk om te 320 

zeggen dat er nog geen commissie is. 321 

Lynn Leeneman zegt dat ze de oude Unit-P heeft benaderd maar dat zij niet gereageerd hebben. 322 

Yael van Drunen stelt dat dit ook zelf gedaan kan worden. 323 

Ruben Meijerink zegt dat hij de stickers van Mundus op de deur wil bedekken met posters. 324 

Mike van Diemen stelt voor om van de banner ook een poster te maken. 325 

Yael van Drunen geeft aan nog iemand te kennen voor het design van de website.  326 

 327 

Pagina 15 328 

- 329 

Pagina 16 330 

- 331 

Pagina 17 332 

Jip Trommelen zegt dat het niet in het beleidsplan staat maar zegt dat liggende accessoires niet 333 

weggeven moeten worden. 334 

Kjelt Goutbeek zegt dat het bestuur dit ook vindt en dat de accessoires daarom goed zijn opgeborgen 335 

en ze alleen zullen worden verkocht. 336 

Jip Trommelen stelt voor ze dan met korting te verkopen. 337 

Jordi Uijens vraagt naar de hoeveelheid Fanny Packs die er nog liggen. 338 

Kjelt Goutbeek zegt dat dat er nog één is. 339 

Edwin Jans vraagt of het overschot van accessoires onder de aandacht is gebracht van eerstejaars. 340 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit is gedaan en zegt dat er al veel tasjes zijn verkocht aan eerstejaars. Ruben 341 

Meijerink vraagt of er al specifieke ideeën zijn voor de membercard. Kjelt Goutbeek geeft aan dat dit 342 

later aan bod komt.   343 

 344 

Pagina 18 345 

Jordi Uijens vraagt of Creative Cloud al is gekocht. 346 

Marije Berga zegt dat dat deze week nog wordt gedaan. 347 

 348 

 349 
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Pagina 19 350 

Mike van Diemen zegt dat vorig jaar grote sprekers voor lezingen altijd werden gekaapt door de 351 

faculteit. Hij geeft aan hier dit jaar als voorzitter van de lezing- en debatcommissie meer op te willen 352 

letten en vraagt of het bestuur dit ook wil doen. 353 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit zal worden gedaan. 354 

Lynn Leeneman geeft aan dat het vanuit de faculteit logisch is dat dit gebeurd en dat dit meer in 355 

samenwerking kan.  356 

Tim Jacobs vraagt of de locatie van het kennismakingsweekend al is vastgelegd. 357 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit nog niet gebeurd is maar dat het al wel wordt geregeld.  358 

 359 

Pagina 20 360 

Christiaan Boeren vraagt aan het bestuur en de reiscommissie naar het bus debacle van afgelopen 361 

jaar. 362 

Tomas Jochoms zegt dat dit al vaker ter sprake is gekomen en dat we kunnen fluiten naar het geld. 363 

Christiaan Boeren geeft aan dat we alsnog onze interesse moeten melden bij de curator. Dit kan lang 364 

duren maar niet geschoten is altijd mis. 365 

Lars Meijer vindt dit de taak van het bestuur en dat het hier wel geld van de vereniging betreft.  366 

Jip Trommelen vraagt of er een overdracht is geweest met betrekking tot het regelen van de reis. 367 

Mike van Diemen geeft aan dat er wel een overzicht is van andere jaren. 368 

Lynn Leeneman zegt dat er nog geen draaiboeken zijn voor commissies maar dat hieraan wordt 369 

gewerkt. 370 

Lars Meijer vindt dat de reiscommissie te laat wordt ingesteld. Binnen twee weken moet nu een 371 

bestemming worden geregeld. Dit is mogelijk maar ook zeer krap. 372 

Mike van Diemen zegt niet te weten wat de redenen waren voor het niet eerder instellen van de 373 

commissie omdat hij vijf begrotingen moest maken. Hij heeft het gevoel dat het dadelijk zeer rustig 374 

wordt en dat er nu een piekmoment is in het werk. 375 

Lynn Leeneman zegt dat de vorige reiscommissie heeft aangegeven dat de commissie aan het begin 376 

van het jaar kan worden opgesteld omdat de tickets toch niet eerder worden geboekt. 377 

Ruben Meijerink zegt dat de commissie dan nog steeds eerder opgesteld kan worden. 378 

Jordi Uijens zegt dat het niet per se voor de zomer hoeft, maar dat twee weken eerder ook al goed is. 379 

Yael van Drunen geeft aan dat alle commissies eerder kunnen worden opgestart. Ook geeft ze aan 380 

dat zij draaiboeken heeft opgesteld dus dat deze ergens te vinden moeten zijn. 381 

Tomas Jochoms zegt dat Nanne van Mil meldde dat draaiboeken gedeeld zouden worden. 382 

Pol Muffels zegt dat het vroeg opstarten van deze commissie via de ALV is beslist en dat daar verder 383 

geen koppeling over is geweest. 384 

Ruben Meijerink geeft aan dat deze koppeling er wel is geweest. 385 

Mike van Diemen zegt dat er op die ALV kortaf werd gedaan en dat er geen grote discussie over is 386 

geweest. Dit had te maken met het eerder boeken van de tickets en het voorwerk wat niet veel aan 387 

bod is gekomen. 388 

Kjelt Goutbeek zegt dat de vorige reiscommissie er niet positief over was en dat deze inmiddels al is 389 

ingesteld. Praten over wat al gebeurd is heeft geen zin.  390 

Pol Muffels zegt dat dit nog een keer besproken moet worden.  391 

 392 

Pagina 21 393 

Yael van Drunen vraagt hoe het zit met posters op de nieuwe kamer. 394 
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Kjelt Goutbeek zegt dat er niks ingehamerd mag worden maar wel opgeplakt. Er komt een scherm 395 

waarop posters digitaal afgebeeld kunnen worden.  396 

Edwin Jans vraagt Ruud Smits naar zijn visie voor de Heraut. 397 

Ruud Smits geeft aan dat de Heraut informeler zal zijn en meer naar de vereniging gericht. Er komt 398 

een internetredactie die zorg gaat dragen voor het digitaliseren van De Heraut. Informeler door 399 

bijvoorbeeld het beoordelen van ismusactiviteiten en commissies in beeld. 400 

Tomas Jochoms zegt dat er moet worden opgepast met het plaatsen van foto’s op internet. 401 

Casper Veenhuysen vraagt hoe het zit met de foto van Marianne Thieme wat betreft gebruiksrecht. 402 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat deze eventueel in de lege lijst kan. 403 

Ruben Meijerink zegt niet zeker te weten of de boete betaald is of dat de licentie is gekocht. 404 

 405 

Pagina 22 406 

Christiaan Boeren geeft aan blij te zijn met Café Lenthe als stamkroeg. Hij voelt zich als een vis in het 407 

water, maar wel een gerookte vis. Hij zegt dat er bij Lenthe aangegeven kan worden het café rookvrij 408 

te maken. 409 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat hij er bewust van is dat dit een probleem is en dat dit zal worden 410 

besproken met de eigenaren.  411 

Irene Wilde zegt hier niet van op de hoogte te zijn maar zal in gesprek gaan met Lenthe. Ze zegt 412 

daarbij dat er ook een beroep op de rokers gedaan kan worden wat betreft solidariteit naar anderen.  413 

Ruben Meijerink vraagt naar een fondsenwervingscommissie. Als voorbeeld noemt hij de 414 

Olliebollenwedstrijd waar weinig mee wordt gedaan. Hij zegt dat het leuk is om alvast een plan voor 415 

volgend jaar te organiseren. 416 

Irene Wilde zegt dat de mail pas laat is binnengekomen en dat ze zelf geen tijd heeft gehad maar dat 417 

dit zeker aan onze opvolgers meegegeven kan worden.  418 

Edwin Jans vraagt naar het aantal nog te innen sponsorbedragen. 419 

Marije Berga zegt dat dit er twee zijn waarvan er één inmiddels is betaald. Ze zegt dat Irene nog 420 

contact heeft gehad met Luuk Scholman over het andere sponsorbedrag. Luuk zal melden wanneer 421 

dit is geregeld. 422 

Ruben Meijerink stelt voor de filmcommissie te sturen. 423 

Jip Trommelen vraagt hoe vast de afspraak is. 424 

Irene Wilde meldt dat er een contract is.  425 

 426 

Pagina 23 427 

Lars Meijer vraagt naar de vrienden van ismus.  428 

Jelmer Bruurs zegt dat er onduidelijkheid is door de overgang van donateurschap naar vriend(in) van 429 

ismus. Het is niet duidelijk of deze eenjarig of meerjarig zijn.  430 

Lars Meijer vraagt of de vrienden van ismus van vorig jaar dus ook dit jaar vriend van ismus zijn.  431 

Jelmer Bruurs zegt dat dit dus onduidelijk is en dat hiernaar gekeken wordt.  432 

Jeroen Dols vraagt naar de acties van de Membercard. Hij vraagt of deze alleen tot januari gelden of 433 

ook daarna nog.  434 

Irene Wilde zegt dat er alleen nog een contract is van de stomerij welke tot januari loopt. De rest is 435 

waarschijnlijk mondeling gemaakt. Bij het op zoek gaan naar nieuwe acties wordt aan de 436 

Acquisitiecommissie meegegeven dat deze vanaf januari moeten ingaan. Irene vraagt of mensen het 437 

willen melden wanneer acties toch niet blijken te gelden. 438 

Jip Trommelen vraagt of er nieuwe passen komen zonder het logo van Camelot. 439 
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Irene Wilde zegt dat er nog veel passen liggen en dat Camelot de kaart heeft betaald.  440 

Lars Meijer zegt dat Fortis sponsor geweest is van Feyenoord en die zouden het ook niet kunnen 441 

waarderen als er later een shirt met Fortis wordt gedragen. ismus verbindt zich aan Camelot.   442 

Irene Wilde geeft aan dat Camelot de passen heeft betaald en dat ze daarvoor hun logo op de pas 443 

kregen. Irene zal contact opnemen met Camelot om te vragen of ze er problemen mee hebben dat 444 

de pas gebruikt wordt.  445 

Sara Kok geeft aan dat stickers voor op de collegekaarten een alternatief kan zijn.  446 

Irene Wilde zegt dat er nog veel passen liggen maar dat ze dit zeker mee geeft aan haar opvolger.  447 

Ruud Walvius vraagt of dit betekent dat de korting niet meer geldt. 448 

Irene Wilde geeft aan dat er geen contract is dus dat er geen duidelijkheid is.  449 

Tomas Jochoms geeft aan dat oude Herauts met oude sponsoren ook nog te lezen zijn. Ze zijn gratis 450 

gekregen dus maak er gebruik van. 451 

Irene Wilde zegt dat niet iedereen er een heeft omdat het niet goed is ‘nutteloze’ passen uit te delen. 452 

Dit verandert wanneer er meer acties komen.  453 

Tomas Jochoms stelt dat ze bij TvA Above and Beyond neergelegd kunnen worden.  454 

Jeroen Dols vraagt of het handig is om contracten gelijk te laten lopen met collegejaren. 455 

Irene Wilde geeft aan dat dit niet handig is in verband met het contact met bedrijven en organisaties 456 

in de zomervakantie. 457 

 458 

Pagina 24 459 

Tomas Jochoms vraagt hoeveel SOFv ALV’s het bestuur al heeft meegemaakt. 460 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit er één was als KB en één als bestuur.  461 

Tomas Jochoms vraagt hoe het bestuur tegenover het SOFv staat. 462 

Kjelt Goutbeek zegt dat er goed contact is met het SOFv en dat er geen reden tot twijfel is geweest 463 

tot nu toe. Ze bieden handige cursussen aan.  464 

Ruben Meijerink voegt hieraan toe dat ze korting bieden op Conscribo en dat ze de 465 

vertegenwoordiging zijn in de USR. 466 

Yael van Drunen geeft aan veel geluiden rondom de SVM te horen en wil graag weten hoe het er nu 467 

voor staat en hoe het kascontrole overleg is gegaan.  468 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat deze is geweest en dat deze positief is bevonden. De SVM is zonder 469 

problemen gewisseld en deze problemen zijn achter de rug. 470 

Irene Wilde geeft aan dat er nog niet over is gesproken omdat het kascontrole overleg pas laatst 471 

heeft plaatsgevonden. Dit zal nog worden behandeld maar het is grotendeels achter de rug. 472 

Yael van Drunen vraagt of er een TvA-afscheid kan komen. 473 

Irene Wilde geeft aan dat ze er nog niet veel over kan zeggen maar dat er wel iets aankomt. 474 

Casper Veenhuysen vraagt waarom er geen overeenstemming is over het aantal feesten van de SVM.  475 

Irene Wilde geeft aan dat dit komt doordat het Synergy bestuur de jaarplanning opstelt voor het 476 

volgende bestuur. Hierin was geen rekening gehouden met de M-feesten. 477 

Edwin Jans vraagt of dit eenmalig is of blijvend. 478 

Irene Wilde geeft aan dat er met Synergy over is gesproken en ze zullen er rekening mee houden. 479 

Ruben Meijerink vraagt waarom het BiEM-feest heet en niet gewoon Call me MEBi.  480 

Irene Wilde geeft aan dat ze iets anders wilden dan de gewone introfeesten met de SVM, of dit werkt 481 

is nog afwachten. 482 

Lars Meijer vraagt of het niet volledig over kan gaan op BiEM-feesten.  483 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit niet aan ons is. 484 
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Ruben Meijerink zegt dat men onderschat hoeveel mensen er komen vanuit Synergy. 485 

Arthur Kampschuur geeft aan dat Synergy laat was met het aanstellen van een lid voor de SVM-486 

feestcommissie. Dit was zeer vervelend omdat er pas zeer laat vergaderd kon worden. 487 

Irene Wilde zegt dat al hun commissies laat worden opgesteld en dat dit dus niet specifiek aan deze 488 

commissie lag. 489 

 490 

Pagina 25 491 

Pol Muffels zegt dat Kjelt de voorzitter is van het PvP en vraagt of er al is gewisseld. 492 

Kjelt Goutbeek bevestigt dat er is gewisseld en geeft aan dat dit niets bijzonders is. Er wordt met acht 493 

man vergaderd en heel simpel gewisseld. 494 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat hij erachter aan is gegaan wanneer mensen vragen hadden voor hun 495 

voorgangers en dat de volgende vergadering er weer aan komt, dit zal meer duidelijkheid scheppen. 496 

Pol Muffels vraagt of het ‘penningmeester-perikel’ nu voorkomen wordt.  497 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit is voorkomen door te zorgen dat de penningmeester altijd een 498 

Amsterdammer is. 499 

Ruben Meijerink vraagt wat er nu van VVA komt.  500 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat de naam nog bestaat van het moment dat de JFV in TvA zat. Hij zegt dat 501 

vrienden van Aquino kan blijven bestaan zonder Aquino. 502 

 503 

Pagina 26 504 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat alles wat te maken heeft met de motie dan pas behandeld zal worden.  505 

 506 

Pagina 27  507 

- 508 

Pagina 28 509 

- 510 

Pagina 29 511 

- 512 

Bespreking Beleidsplan in haar geheel. 513 

Christiaan Boeren vindt het lettertype te groot en zegt dat dit kleiner mag. 514 

Kjelt Goutbeek geeft aan dit een prettig lettertype te vinden. 515 

Jeroen Dols is het hier niet mee eens. 516 

Jordi Uijens spreekt zijn complimenten uit voor het stuk.  517 

Tomas Jochoms spreekt ook zijn complimenten uit voor het stuk met veel ambitie. Onder andere met 518 

het YouTube kanaal 519 

 520 

Stemming Beleidsplan 521 

Kjelt Goutbeek legt de stemprocedure uit. 522 

Irene Wilde leest het quorum voor. 523 

 524 

Stemgerechtigden aanwezig: 23 525 

Stemgerechtigde machtigingen: 5 526 

Stemgerechtigden totaal: 28 527 

 528 

 529 
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Stemmen voor: 22 530 

Stemmen tegen: 0 531 

Stemmen onthouding: 6 532 

 533 

Het Beleidsplan is aangenomen. 534 

 535 

Kjelt Goutbeek schorst de vergadering om 21.50. 536 

Kjelt Goutbeek heropent de vergadering om 22.12uur 537 

 538 

Bespreking Begroting 539 

Kaft 540 

- 541 

Pagina 1 542 

- 543 

Pagina 2 544 

Ruud Smits vraagt of de Heraut hetzelfde bedrag krijgt als vorig jaar. 545 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit in de toelichting staat. 546 

Pagina 3 547 

- 548 

Pagina 4 549 

- 550 

Pagina 5 551 

Jeroen Dols vraagt naar de traktaties en waarom deze altijd hetzelfde zijn.  552 

Marije Berga geeft aan dat er twee verschillende soorten koekjes zijn geweest maar dat hier nog 553 

meer naar gekeken zal worden. 554 

Tomas Jochoms vraagt naar de penningmeester koekjes en of dat dit jaar weer een ding is.  555 

Marije Berga zegt dat dit zo is. 556 

Casper Veenhuysen vraagt of er aanmaaklimonade kan komen. 557 

Kjelt Goutbeek zegt dat hiernaar gekeken zal worden. 558 

Ruben Meijerink merkt op dat het bestuur verwacht dat de inventaris hoger uit kan vallen dan het 559 

begrote bedrag en vraagt waarom dit zo is. 560 

Marije Berga zegt dat dit komt vanwege de nieuwe kamer. Bijvoorbeeld nieuw meubilair en 561 

aankleding. Daarnaast moet er rekening worden gehouden met eventuele zonwering. 562 

Ruben Meijerink vraagt wat we tweedehands krijgen van de universiteit. 563 

Kjelt Goutbeek zegt dat hierover niet duidelijk wordt gecommuniceerd vanuit de universiteit en dat 564 

we via deze weg wat meer zekerheid hebben.  565 

Ruben Meijerink vraagt wat er met het geld gaat gebeuren als we wél tweedehands spullen krijgen 566 

vanuit de universiteit. 567 

Marije Berga zegt dat het nu nog onzeker is en dat we niet terughoudend zullen zijn met aankopen. 568 

Kjelt Goutbeek voegt hieraan toe dat er waarschijnlijk altijd de mogelijkheid is nieuwe dingen te doen 569 

met die nieuwe kamer indien we veel spullen krijgen. 570 

Sara Kok vraagt of Marije Berga iets harder kan praten. 571 

 572 

 573 

 574 
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Pagina 6 575 

Casper Veenhuysen vraagt wat vorig jaar het bedrag voor de Almanak was. Hij is bang dat de 576 

commissie terughoudend zal zijn door de verlaging. 577 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat er een overeenkomst is met de drukker waarin dit bedrag vaststaat. 578 

Jordi Uijens geeft aan dat dit bedrag gebaseerd is op een fout in het contract. Wanneer hierachter 579 

wordt gekomen zal dit veel duurder worden.  580 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat we ook mee zullen geven dit bedrag nooit verder te verlagen. 581 

Lars Meijer zegt dat het bedrag voor De Heraut flexibel is en ieder jaar omhoog lijkt te gaan. Hij stelt 582 

dat 700 euro daarom wat krap is. Hij zegt daarnaast dat in het contract staat dat de prijs onderhevig 583 

is aan inflatie.  584 

Marije Berga zegt dat dit niet bij haar bekend was maar dat ze er op zal letten. 585 

Edwin Jans vraagt of er verandering is met betrekking tot de te betalen contributies.  586 

Marije Berga geeft aan dat alleen de SVM-contributie is verhoogd in verband met kosten voor 587 

Conscribo. 588 

Tomas Jochoms zegt dat de kosten voor de Almanak gebaseerd zijn op een fout en dat we ermee 589 

door moeten gaan dit te misbruiken zolang het kan. Als lid van de commissie zorgen dat dit wel 590 

voldoende is.  591 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat dit vorig jaar totaal geen issue is geweest.  592 

Tomas Jochoms vraagt of er extra geld beschikbaar is.  593 

Kjelt Goutbeek zegt dat hier te zijner tijd naar gekeken zal worden. 594 

Jeroen Dols zegt dat het mooi is wanneer de kosten hoger zijn om zo het eigen vermogen af te 595 

bouwen.  596 

Yael van Drunen zegt dat de grootste kostenpost van ismus de Heraut is. Ze vraagt zich af of dit nog 597 

wel goed is en stelt dat hierover gesproken moet worden.  598 

Kjelt Goutbeek zegt dat er is besloten dit niet te veranderen omdat er een contract ligt wat dan 599 

aangepast moet worden. Ook heeft de hoofdredactie besloten het anders aan te pakken door onder 600 

andere proactief de Heraut uit te delen. Van de afgelopen editie liggen er nog zeer weinig Herauts. 601 

Mike van Diemen vraagt zich af of dit vergelijkbaar is met vorige edities uit dezelfde tijdsperiode. Aan 602 

het einde van het jaar werden Herauts veel minder uitgedeeld. 603 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat het bestuur vertrouwen heeft in de nieuwe opzet.  604 

Ruud Smits zegt dat hij heeft gekeken bij BladNL en geeft aan dat een andere oplage de kosten 605 

nauwelijks veranderd.  606 

Yael van Drunen is van mening dat de Heraut gedigitaliseerd moet worden. 607 

Ruud Smits zegt dat de Heraut minder betrokken leden kan betrekken bij de vereniging. Hij geeft aan 608 

dat er veel positieve reacties zijn over de nieuwe opzet van de Heraut. 609 

Edwin Jans zegt dat de Heraut zeer gewaardeerd wordt door de vakgroep vanwege het buiten-610 

curriculaire karakter. 611 

Jordi Uijens zegt dat de Heraut voornamelijk een hobby is van een aantal mensen. 612 

Lars Meijer zegt dat de Heraut maar een blaadje is en dat de vakgroep niet stilstaat bij hoeveel geld 613 

dit kost. Hij geeft ook aan dat als de oplage niet uitmaakt voor de kosten dat het dan net zo goed 614 

gelijk kan zijn aan het aantal leden. 615 

Sara Kok geeft aan dat ze vorig jaar de Heraut weinig heeft gelezen maar dat ze deze wel lees en dat 616 

deze leuker is. 617 

Tomas Jochoms geeft aan dat de oplage niet het probleem is maar de distributie van de Heraut. Dit 618 

kan gebeuren via collegepraatjes. 619 
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Jordi Uijens geeft aan dat Tomas Jochoms gelijk heeft dat het probleem bij distributie ligt. Inhoud en 620 

oplage maken niet veel uit voor hoeveel de Heraut gelezen wordt. 621 

Jeroen Dols zegt dat het handig kan zijn aan de vakgroep een financiële bijdrage te vragen. 622 

Ruud Walvius stelt voor de discussie te sluiten en tijdens de halfjaarlijkse ALV te reflecteren op het 623 

aantal gelezen Herauts. Hij zegt dat er niet leven in wordt geblazen en dat we moeten kijken of dit 624 

werkt. 625 

Irene Wilde geeft aan dat de Heraut ook van waarde kan zijn voor sponsoren en dat dit bedrag dus 626 

ook van de 700 euro kan worden afgerekend.  627 

Yael van Drunen is het eens met Ruud Walvius maar stelt dat ze dit al vier jaar lang hoort en dat het 628 

ieder jaar niet werkt. Ze stelt dat er dan volgend jaar wél iets moet veranderen als het wederom niet 629 

werkt.  630 

Ruud Walvius zegt dat we vanaf nu gaan controleren of het werkt en dat daar echt iets mee gedaan 631 

moet worden.  632 

Ruud Smits zegt dat de Heraut consequent zal worden uitgedeeld zodat deze bij leden terecht komt. 633 

Hij stelt echter dat er niet kan worden gecontroleerd of de Heraut ook gelezen wordt. 634 

Christiaan Boeren vraagt wat de Heraut voorstelt als blijkt dat het dit jaar weer niet werkt. 635 

Ruud Smits geeft aan dat dit iets is waar veel over moet worden nagedacht dus dat hij nu niet per se 636 

een reactie paraat heeft. Hij geeft aan dat dit aan bod kan komen bij de volgende ALV. 637 

Kjelt Goutbeek zegt dat het begrote bedrag gehandhaafd wordt en dat er gereflecteerd zal worden 638 

op de halfjaarlijkse ALV. 639 

Lars Meijer stelt dat er geen doorlopend beleid is en vraagt aan Ruud Smits of hierover is nagedacht. 640 

Kjelt Goutbeek stelt voor dit persoonlijk te bespreken. 641 

Tomas Jochoms geeft aan dat hij het eens is met Ruud Smits en dat hij enthousiast is over de nieuwe 642 

opzet. Het eigen vermogen moet worden afgebouwd en dan is het verenigingsblad een perfecte 643 

methode om dit te doen. 644 

Ruud Walvius geeft aan dat hij vorig jaar bestuur was. Terwijl hij poept krijgt hij tijdens het scrollen 645 

veel artikelen te zien van de ESV. Hij geeft aan dat hier iets mee gedaan kan worden. 646 

 647 

Pagina 7 648 

Ruben Meijerink bemerkt dat er voor bankkosten en rente 140 euro meer begroot is en geeft aan dat 649 

dit bedrag wel echt moet worden uitgegeven. 650 

Marije Berga zegt contact te hebben gehad met de Rabobank en dat ze heeft gevraagd bij andere 651 

verenigingen hoe ze dit doen. 652 

Lars Meijer spreekt zijn twijfel uit over het gebruik van automatische incasso omdat de kans bestaat 653 

dat mensen geen geld op hun rekening hebben. Hij vraagt wat de toegevoegde waarde is. 654 

Marije Berga geeft aan dat ze van plan is deze automatische incasso net na de studiefinanciering te 655 

doen zodat mensen nog geld op hun rekening hebben.  656 

Lars Meijer bemerkt dat de drukkosten voor de ALV meer dan genoeg waren vorig jaar maar dat dit 657 

bedrag gelijk is gebleven. Hij bemerkt echter dat er bij de CoBo wel drukkosten extra zijn toegevoegd. 658 

Marije Berga geeft aan dat ALV stukken nu achter de post zijn gezet voor de duidelijkheid. Het bedrag 659 

is niet helemaal gebruikt maar deels omdat ook de kostenplaats is gebruikt. Het is dus niet helemaal 660 

duidelijk wat het begrote bedrag moet zijn.  661 

Ruud Walvius vraagt of leden in verband met de automatische incasso voortaan aan het begin van de 662 

maand moeten weten welke activiteiten ze willen bezoeken. 663 

Marije Berga geeft aan dat dit niet hoeft omdat de incasso aan het eind van de maand plaatsvindt. 664 
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 665 

Pagina 8 666 

- 667 

 668 

Pagina 9 669 

Jip Trommelen vraag waarom er besloten is een nieuwe PC aan te schaffen en vraagt hoeveel we er 670 

krijgen van de universiteit. 671 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat we er drie hadden waarvan er één kapot is gegaan. Nu zijn er twee 672 

waarvan er één in het ledendeel staat die niet goed werkt. Hij geeft aan dat we er naar alle 673 

waarschijnlijkheid een krijgen van de faculteit en dat we er daarnaast een zullen aanschaffen om zo 674 

drie goed werkende Pc’s te hebben. Dit onder andere voor het programma Adobe Creative Cloud 675 

waarmee commissies zullen moeten werken. 676 

Christiaan Boeren vraagt of het bestuur van plan is een nieuwe PC aan te schaffen of weer een 677 

tweedehands.  678 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat hier nog naar gekeken gaat worden. 679 

Mike van Diemen zegt dat de geluidsinstallatie kut is en vraagt of er al plannen zijn om deze te 680 

verbeteren.  681 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat hiernaar gekeken gaat worden en dat dit eventueel van de inventaris af 682 

kan. 683 

Ruud Walvius vraagt waarom er een nieuwe camera is gekocht en waarom deze minder goed is dan 684 

de camera die er al was. Hij stelt voor een nieuwe te kopen van 300 á 400 euro. Hij zegt dat alle 685 

verenigingen mooie camera’s hebben en dat onze foto’s al niet van goede kwaliteit waren. Het is 686 

jammer dat iedereen het leuk vindt foto’s te bekijken maar dat ze niet van goede kwaliteit zijn.  687 

Kjelt Goutbeek zegt dat het risico bestaat dat de camera kwijtraakt en dat dit risico groter is als er 688 

een duurdere camera is.  689 

Christiaan Boeren stelt voor de camera te verzekeren. 690 

Lars Meijer vindt het belachelijk dat er drie camera’s liggen en vindt dit kwalijk. 691 

Ruud Walvius zegt dat het vervelend is dat we zoveel camera’s hebben maar stelt voor een nieuwe te 692 

kopen.  693 

Yael van Drunen meldt namens Tom Dymanus dat er een beamer moet komen. 694 

Lars Meijer zegt dat hij een geluidsinstallatie heeft gekocht voor 140 euro die niet was begroot. 695 

Ruud Walvius vraagt of er een nieuwe camera komt. 696 

Marije Berga zegt dat het een te groot bedrag is om zo snel over te beslissen. 697 

Ruben Meijerink zegt dat het bestuur iedereen hypocriet mag noemen wanneer hier op een 698 

volgende ALV over gezeurd wordt. 699 

 700 

Pagina 10 701 

Casper Veenhuysen bemerkt dat de eigen bijdrage van het kennismakingsweekend met 1 euro is 702 

verhoogd. Hij vraagt waarom dit niet uit het eigen vermogen is gehaald.  703 

Marije Berga zegt dat uit de begroting van het kennismakingsweekend bleek dat dit noodzakelijk 704 

was. Achteraf bleek dit niet per se noodzakelijk maar we staan nog steeds achter de keuze van toen 705 

met de informatie van toen. 706 

wat onduidelijkheid was en dat dit in goed overleg is besloten.  707 
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Ruben Meijerink merkt op dat het begrote bedrag niet is gehaald doordat mensen wel betaald 708 

hebben voor hun verblijfskosten maar uiteindelijk niet mee zijn gegaan. Hij vraagt of dit bedrag zal 709 

worden teruggestort.  710 

Marije Berga zegt dat deze mensen hun verblijfskosten terugkrijgen. 711 

Pol Muffels geeft aan als commissielid betrokken te zijn geweest bij het kennismakingsweekend. Hij 712 

zegt dat het de commissie perfect leek om hier meer geld aan uit te geven. Hij zegt dat het wijsheid is 713 

om in de toekomst het bedrag te verhogen en daarmee de eigen bijdrage te verlagen. 714 

Edwin Jans vraagt aan Pol Muffels of hij van mening is dat er prijsdifferentiatie moet komen tussen 715 

eerste- en ouderejaars. 716 

Pol Muffels zegt dat dit geen goed idee is. 717 

Christiaan Boeren vraagt of er geld over is van het kennismakingsweekend. 718 

Marije Berga geeft aan dat dit verder aan bod komt op de halfjaarlijkse ALV maar dat er inderdaad 719 

wat geld over is. Ze geeft aan dat dit sowieso aan het weekend ten goede zal komen. 720 

Casper Veenhuysen stelt voor nu te besluiten aankomend jaar meer te begroten. 721 

Kjelt Goutbeek stelt dat er dit jaar voor het eerst een commissie was die een begroting hebben 722 

opgesteld. Dit leverde een speciale soort overdracht op tussen het HB, KB en de commissie. Er was 723 

nog onduidelijkheid over de nieuwe locatie. Hij geeft aan dat het bestuur van plan is de overdracht 724 

duidelijker te doen en zelf financiële verantwoordelijkheid te houden. 725 

Jordi Uijens snapt de onzekerheid maar geeft aan dat het een keuze is tussen 1 euro extra per 726 

persoon of 40 euro op de begroting. 727 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat de financiële verantwoordelijkheid bij het huidig bestuur blijft waardoor 728 

deze overdracht beter zou moeten verlopen. 729 

Pol Muffels zegt dat er verkeerd om wordt gedacht. Er moet eerst een eigen bijdrage vast worden 730 

gesteld en daarna het bedrag van ismus. Hij geeft aan dat dit perfect is om het eigen vermogen mee 731 

aan te pakken. 732 

Christiaan Boeren wil een rectificatie ten opzichte van de 1 euro extra omdat alles vastlag wat betreft 733 

de locatie. 734 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit klopt maar dat er veel onduidelijkheid was door het grote aandeel aan 735 

variabele kosten per lid dat mee zou gaan. 736 

Jordi Uijens zegt dat de oorzaken van het gebeurde niet meer interessant zijn en geeft aan dat ervan 737 

tevoren een eigen bijdrage moet worden vastgesteld, daarna pas de begroting.  738 

Ruben Meijerink geeft aan dat de bijdrage van ismus de afgelopen jaren al flink is gestegen. 739 

Jordi Uijens vraagt of er al een leuk idee is voor de 200 euro extra van het gala. Hij geeft aan dat dit 740 

naar de eigen bijdrage kan of aan de feestcommissie overgelaten kan worden. 741 

Jip Trommelen vraagt of het plan er weer ligt samen met andere verenigingen een gala te houden. 742 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat het bestuur is benaderd en dat uitgesproken is hier geen behoefte aan 743 

te hebben. 744 

Ruben Meijerink zegt dat 200 euro extra iets meer dan 1 euro per persoon is. Dit kan dus beter in het 745 

gala zelf worden gestopt. 746 

Ruben Meijerink zegt dat er inconsistentie is tussen het beleidsplan en de begroting wat betreft het 747 

Management Madness feest. 748 

Irene Wilde erkent dit en zegt dat dit komt omdat de introfeesten niet zijn meegenomen in het 749 

beleidsplan.  750 

Jordi Uijens zegt dat het bedrag van de reis niet klopt omdat de subsidie hierin niet is meegenomen. 751 
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Ruben Meijerink zegt dat de post ‘ismusreis’ beter van de begroting afgehaald kan worden omdat 752 

deze het heel erg opblaast. 753 

 754 

 755 

 756 

Pagina 11 757 

Ruben Meijerink geeft aan dat de introductie een grote verandering zal ondergaan en vraagt waarom 758 

hier niks over staat in het beleidsplan. Als voorbeeld noemt hij de komst van het festival en een 759 

aantal extra beschikbare avonden doordeweeks. Hij geeft aan dat dit misschien een probleem kan 760 

vormen voor het begrote bedrag. 761 

Kjelt Goutbeek zegt dat het bestuur hier nog weinig over weet. 762 

Tomas Jochoms vraagt of het bestuur dit jaar op de RAGweek-kalender zal gaan. 763 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit niet zo is en dat de RAGweek op een andere manier zal worden gesteund. 764 

 765 

Pagina 12 766 

Sara Kok is van mening dat er volgende jaren meer geld kan worden begroot voor de meerdaagse 767 

excursie. 768 

Lars Meijer zegt dat iedereen moet oppassen met zeggen dat ismus genoeg geld heeft. Hij geeft aan 769 

dat het jammer is dat Marije aangeeft dat leden meer geld krijgen, maar dat het extra geld vooral 770 

naar zaken als CoBo en inventaris gaat. Alleen gala en introductie zijn zaken die voor leden omhoog 771 

gaan. Hij vraagt of er wel echt meer is begroot voor de leden. Hij sluit zich daarnaast aan bij hetgeen 772 

Sara Kok heeft gezegd om meer geld naar de meerdaagse excursie te doen. 773 

Marije Berga geeft aan dat de posten ‘gala’ en ‘informele activiteiten’ omhoog zijn gegaan dus dat 774 

het wel degelijk bij de leden terecht komt. Ze geeft aan dat het hoger had gekund en dat ze dit mee 775 

zal geven aan volgende jaren. Daarnaast zegt ze dat dit kan terugkomen in het meerjarenplan.  776 

Lars Meijer zegt dat het lijkt alsof Marije Berga automatische incasso belangrijker vindt dan andere 777 

zaken die meer voor leden zijn. 778 

Kjelt Goutbeek zegt dat de automatische incasso ook voor leden voordeel biedt.  779 

Lars Meijer stelt dat dit zeer minimaal is omdat overmaken weinig moeite kost. 780 

Marije Berga zegt dat automatische incasso zorgt voor een betere boekhouding en verbetering van 781 

de administratie. 782 

Yael van Drunen zegt dat ze te veel hoort over het ‘meegeven aan het volgende bestuur’ en is van 783 

mening dat er meer moet worden gedaan. 784 

Ruben Meijerink is van mening dat door het begroten van 500 euro verlies en het aantal verhoogde 785 

posten dit bestuur wel degelijk ambitie toont. Hij noemt de uitspraak van Yael van Drunen flauw. Hij 786 

geeft aan dat elke verhoging die is doorgevoerd wel degelijk naar de leden gaat. 787 

Mike van Diemen zegt dat deze discussie te veel gaat over het stuk in het algemeen en dat de 788 

discussie teruggebracht moet worden op de posten. 789 

Kjelt Goutbeek zegt het eens te zijn met Mike van Diemen. 790 

Lars Meijer geeft aan dat het debiteurenbeleid prima is geweest de afgelopen jaren en dat 791 

automatische incasso om die reden niet per se noodzakelijk is om de boekhouding te verbeteren. 792 

Jordi Uijens geeft aan terug te willen naar het punt meerdaagse excursie. Hij zegt dat het 793 

Internationaliseringsfonds in de breedste zin van het woord gebruikt kan worden. Onder andere voor 794 

zaken als contacten op een reis of meerdaagse excursie. 795 
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Ruud Walvius geeft aan dat er nu gestemd gaat worden over de begroting dus als de ALV het niet 796 

eens met punten die erin staan deze nog gewijzigd kunnen worden. 797 

Ruud Walvius zegt dat de ALV hier zit om het bestuur te helpen. Hij geeft aan dat de tendens binnen 798 

ALV’s van ismus vaak vijandig is. 799 

Kjelt Goutbeek zegt dat er nu geen volledig nieuwe begroting gemaakt kan worden. 800 

Ruben Meijerink zegt dat als de ALV iets wil veranderen dat dat nu moet gebeuren. Hij geeft echter 801 

aan dat niet iedereen kan zeggen dat overal meer geld bij moet. 802 

Jordi Uijens zegt dat hij mag hopen dat het bestuur achter haar begroting staat, maar dat de ALV wel 803 

inbreng mag hebben omdat deze anders overbodig is. 804 

Mike van Diemen zegt nogmaals dat de discussie weer over het stuk in het algemeen gaat dus dat er 805 

concreet op de zaken in moet worden gegaan. 806 

 807 

Pagina 13 808 

Ruben Meijerink vraagt naar verduidelijking wat betreft de geldstromen. 809 

Marije Berga geeft aan dat er twee bestuursleden naar een IAPSS-congres zijn geweest waarvoor 100 810 

euro per persoon is begroot. Daarnaast staat er 200 euro voor een internationaliseringsactiviteit. 811 

Jordi Uijens geeft aan dat artikel 5 van het Huishoudelijk Reglement stelt dat ismus geen geld uitkeert 812 

aan leden. 813 

Marije Berga geeft aan dat lang niet alle kosten worden vergoed, puur de kosten die gemaakt 814 

moesten worden om het congres bij te wonen. 815 

Yael van Drunen stelt dat het bestuur misbruik heeft gemaakt van haar bestuursfunctie en dat leden 816 

hier niets van wisten. 817 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat dit geld nog niet ontvangen is. Daarnaast zegt hij dat er veel over IAPSS 818 

is gesproken vorige jaren waardoor het bestuur het noodzakelijk achtte te bekijken hoe het IAPSS 819 

ervoor stond. 820 

Kjelt Goutbeek geeft aan veel met de voorzitter van het IAPSS te hebben gepraat. 821 

Jordi Uijens snapt de argumentatie maar zegt dat niemand het bestuur verplicht heeft te gaan. 822 

Ruben Meijerink is het eens met het bestuur en zegt dat het in naam van de vereniging was en het 823 

daarom een onkostenvergoeding betreft. Dit wordt nooit gedaan behalve in het geval van 824 

bestuurspakken. 825 

Kjelt Goutbeek zegt dat de 100 euro per persoon bestaat uit 85 euro voor het ticket en 15 euro 826 

lidmaatschap. 827 

Pol Muffels zegt dat als dit waar mocht zijn dit alsnog via het SNUF geregeld kon worden. Hij stelt dat 828 

in artikel 5 staat dat geen enkel lid financieel voordeel mag genieten van ismus. Hij geeft aan dat hij 829 

zelf op vele congressen is geweest en nooit financieel voordeel heeft gekregen van ismus. 830 

Mike van Diemen zegt dat de helft van het begrote bedrag van 400 euro naar twee bestuursleden 831 

gaat die op een congres zijn geweest.  832 

Yael van Drunen zegt dat het niet onder de leden is gebracht dat dit congres plaats vond en dat leden 833 

daarom geen kans hadden hieraan deel te nemen. 834 

Lynn Leeneman geeft aan dat het plan was dit hier te bespreken. 835 

Kjelt Goutbeek zegt dat de tickets al in de vakantie moesten worden besteld. Daarnaast is het 836 

congres voor ieder individu toegankelijk. 837 

Lynn Leeneman geeft aan dat het niet onder de aandacht gebracht is van de leden omdat het 838 

bestuur wilde kijken hoe het IAPSS ervoor stond. De intentie was niet om leuk het congres te 839 

bezoeken. 840 
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Jordi Uijens zegt dat er wel erg veel woorden nodig zijn voor iets wat niet is toegestaan. 841 

 842 

 843 

Kjelt Goutbeek schorst de vergadering om 23.52 uur 844 

Kjelt Goutbeek heropent de vergadering om 00.03 uur 845 

Kjelt Goutbeek erkent dat het Huishoudelijk Reglement deze zaak inderdaad verbiedt en dat de ALV 846 

gelijk had. Hij geeft aan dat dit zal worden opgelost door 200 euro niet uit de reservering te halen en 847 

200 euro uit de begroting te halen. 848 

Ruben Meijerink zegt dat de 200 euro beter kan blijven staan om te gebruiken voor 849 

internationalisering. 850 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat het bestuur niet kan beloven dat dit geld ook volledig zal worden 851 

uitgegeven aan internationalisering. 852 

Jordi Uijens zegt dat het bestuur moet nadenken over wat ermee kan gebeuren. 853 

Lars Meijer zegt een groot deel over internationalisering te missen in het gehele stuk. Hij geeft aan 854 

dat er nog totaal geen plan is voor dit begrote bedrag. 855 

Kjelt Goutbeek zegt dat in het beleidsplan duidelijk wordt dat het bestuur het IAPSS wil herzien. 856 

Pol Muffels zegt dat het geld uit het fonds gebruikt moet worden en dat er op de halfjaarlijkse ALV 857 

een plan moet komen met betrekking tot internationalisering. 858 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit plan er zal komen. 859 

Lars Meijer zegt dat die 200 euro toch ergens onder moet worden gebracht. 860 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit geld ook naar andere posten als de reis en meerdaagse excursie zou 861 

kunnen gaan. 862 

Pol Muffels geeft aan dat het het bestuur vrij staat een revisie op de begroting te presenteren op de 863 

halfjaarlijkse ALV. 864 

 865 

 866 

Pagina 14 867 

Jordi Uijens bemerkt dat het sponsorbedrag is vastgesteld op het bedrag dat sowieso vaststaat. 868 

Echter wordt er verlies begroot en jaarlijks meer sponsorgeld binnengehaald. 869 

Marije Berga geeft aan dat dit bedrag in overleg met Irene Wilde is vastgesteld en dat de keuze zo is 870 

gemaakt. 871 

Pol Muffels zegt dat ismus inmiddels het astronomische aantal van 448 leden heeft maar de bijdrage 872 

van de faculteit minder is geworden en vraagt waarom dit is. 873 

Kjelt Goutbeek zegt dat deze bijdrage is gebaseerd op het relatieve aantal leden ten opzichte van 874 

andere verenigingen. 875 

Ruben Meijerink geeft aan dat Ward Kelder de administratie van ismus niet vertrouwd. 876 

Marije Berga erkent dit. 877 

Lars Meijer zegt dat we op de halfjaarlijkse ALV zullen zien hoeveel mensen debiteur zijn in verband 878 

met de contributie. 879 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit het aantal leden is zoals dat op dit moment in Conscribo staat. 880 

Ruben Meijerink zegt dat er altijd wanbetalers zijn. 881 

Pol Muffels vraagt hoeveel van de 448 leden Politicologie studeren. 882 

Jelmer Bruurs zegt dat er geen manier is dit te controleren in Conscribo. 883 

Ruben Meijerink sluit zich aan bij Pol Muffels en stelt dat de 80/20-regeling moet worden 884 

gecontroleerd. 885 
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Lars Meijer zegt dat iedereen die studeert lid mag worden van ismus en dat er op vorige ALV’s is 886 

gemeld dat ismus ruim voldeed aan de 80/20-regeling. 887 

Edwin Jans zegt dat iedereen weet dat de ledenadministratie niet klopt en dat deze discussie beter 888 

later gevoerd kan worden. 889 

Mike van Diemen zegt dat bij de reis de subsidie niet wordt meegerekend maar SNUF/StudentLife 890 

wel op de begroting staan en vraagt waarom dit is. 891 

Marije Berga zegt dat de 40 euro van donateurs echt naar ismus gaat en dat het andere specifiek 892 

voor de reis is. 893 

Yael van Drunen geeft aan dat deze subsidie persoonlijk is en niet echt voor ismus. 894 

Jip Trommelen zegt dat de SNUF-subsidie is gebaseerd op de locatie van de reis. 895 

Mike van Diemen voegt daaraan toe dat het ook is gebaseerd op de activiteiten. 896 

 897 

Pagina 15 898 

- 899 

Pagina 16 900 

- 901 

Pagina 17 902 

- 903 

Bespreking Begroting in haar geheel. 904 

Mike van Diemen stelt samenvattend dat het goed is dat er negatief is begroot maar dat het bestuur 905 

meer ballen had moeten tonen. Hij biedt hierbij zijn excuses aan aan Yael van Drunen voor zijn 906 

woordkeuze. Hij geeft aan dat er nog meer negatief begroot had kunnen worden. 907 

Marije Berga zegt dat op het moment dat je een begroting maakt er signalen zijn dat het eigen 908 

vermogen te groot is en dat er een plan wordt opgesteld voor komende jaren om hiernaar te kijken. 909 

Ruben Meijerink is het oneens met Mike van Diemen en stelt dat er niet ieder jaar veel verlies moet 910 

worden begroot omdat het dan heel hard kan gaan. Hij vindt 500 euro daarom een mooi begin. 911 

Mike van Diemen zegt dat niemand meteen de volledige 15.000 euro wil besteden maar alle 912 

inachtnemingen meegenomen en kijkend naar het verleden vind hij de 500 euro nog steeds te 913 

weinig. Hij zegt nog steeds een positieve of neutrale balans te verwachten. 914 

Casper Veenhuysen zegt dat de onvoorziene uitgaven te hoog zijn en er nog te weinig uit het eigen 915 

vermogen wordt gehaald. 916 

Jordi Uijens is van mening dat het gezeik is om weinig en dat het doel moet zijn om quitte te spelen. 917 

Pol Muffels zegt dat het goed is om negatief te begroten maar vindt het jammer dat er te weinig 918 

direct naar de leden gaat. Er moet worden toegegeven dat het eigen vermogen wat wordt beperkt 919 

en dat dit zal gaan toekomen aan de leden. 920 

Casper Veenhuysen zegt alleen in te stemmen met de begroting als er op de halfjaarlijkse ALV een 921 

plan ligt het eigen vermogen te verkleinen.  922 

Kjelt Goutbeek zegt dat mocht er quitte gespeeld worden het geld nog steeds ergens naartoe gaat. 923 

Marije Berga zegt dat het meerjarenplan dit jaar zal worden geschreven. 924 

 925 

Vaststelling jaarbedrag 926 

Kjelt Goutbeek legt uit wat het jaarbedrag inhoudt en stelt voor het jaarbedrag op 500 euro te laten 927 

staan omdat het vorige bestuur hier nooit problemen mee heeft ervaren.  928 

 929 

Het jaarbedrag wordt per acclamatie vastgesteld 930 



22 

 

 931 

 932 

 933 

 934 

Stemming Begroting 935 

Edwin Jans vraagt een gesloten stemming aan. 936 

Kjelt Goutbeek legt de stemprocedure uit. 937 

Irene Wilde leest het quorum voor. 938 

 939 

Kjelt Goutbeek schorst de vergadering om 00.39 940 

Kjelt Goutbeek heropent de vergadering om 00.47 941 

 942 

Stemgerechtigden aanwezig: 16 943 

Stemgerechtigde machtigingen: 8 944 

Stemgerechtigden totaal: 24 945 

 946 

Voor: 14 947 

Tegen: 2 948 

Onthouding: 7 949 

Ongeldig: 1 950 

 951 

 952 

Bespreking motie ‘FinIAPSS’ 953 

Kjelt Goutbeek nodigt Jordi Uijens uit de motie voor te lezen. 954 

 955 

Sara Kok vraagt wat het bestuur ervan vindt.  956 

Kjelt Goutbeek zegt dat er twee bestuursleden naar het congres zijn geweest en dat hij veel contact 957 

heeft met de voorzitter van het IAPSS. Dit contact verloopt vrij slecht omdat het bestuur van het 958 

IAPSS niet goed functioneert. Er was op het congres een vrij kleine opzet met twee kleine zaaltjes. 959 

Lynn Leeneman zegt dat er niet veel ruimte nodig was dit te organiseren maar dat het lastig is om 960 

veel politicologie studenten te bereiken. Het bestuur is niet geheel positief over de motie. 961 

Edwin Jans stelt dat het vrij opportunistisch is van drie oud-bestuurders om zonder alternatief 962 

meteen uit het IAPSS te stappen. 963 

Lars Meijer vraagt of het samenvattend betekent dat de motie te vroeg komt. 964 

Kjelt Goutbeek erkent dit. 965 

Lars Meijer zegt dat weinig aanwezigen hier ooit bij IAPSS zijn geweest. Hij vraagt zich daarbij af wat 966 

het toevoegt aan ismus. Daarnaast stelt hij dat promotie ook niet het probleem is omdat dit in het 967 

bestuursjaar van Jordi Uijens wel degelijk gedaan is. 968 

Jordi Uijens vraagt waarom we lid zouden blijven van iets waar we niks mee doen. 969 

Irene Wilde zegt dat ze het afgelopen jaar niks heeft gehoord van IAPSS maar dat wanneer ismus lid 970 

blijft er ook iets mee gedaan moet en zal worden. 971 

Mike van Diemen geeft aan dat er geen duidelijk alternatief is voor het IAPSS en dat hij via ismus in 972 

aanraking komt met IAPSS. 973 

Pol Muffels zegt dat we moeten beseffen dat het IAPSS haar beste tijd heeft gehad. Voorheen 974 

bestond het uit lid vergaderingen en aparte leden. Hij geeft aan dat veel van deze leden uit het IAPSS 975 
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zijn gestapt en deze niet gaan terugkomen in de nabije toekomst. Hij stelt dat de motie is ingediend 976 

om het bestuur vrij te stellen. Hij zegt dat het IAPSS geen voordelen meer biedt en zegt dat we ons 977 

moeten bevrijden van deze club. Zo worden congressen totaal niet meer bezocht door ismi. 978 

Zusterverenigingen uit Europa zijn al lang geen lid meer en het lidmaatschap biedt geen voordelen. 979 

Kjelt Goutbeek zegt dat hij het niet eens is met het feit dat we zullen worden bevrijd. Hij geeft aan 980 

dat er naar alternatieven gekeken kan worden terwijl we op papier nog steeds lid zijn.  981 

Lars Meijer geeft een vergelijking met een dierentuin. Hij geeft aan dat het zonde is om geld te 982 

blijven betalen wanneer je nooit gaat. 983 

Mike van Diemen vraagt of het netjes kan blijven onderling. Hij geeft aan dat het bestuur nu 200 984 

euro over heeft binnen het internationaliseringsfonds en zo al wordt gedwongen na te denken over 985 

internationalisering. Het lijkt hem beter het bestuur meerdere opties voor te leggen in plaats van 986 

eruit te stappen. 987 

Sara Kok vraagt of er contributie betaald wordt voor het IAPSS. 988 

Kjelt Goutbeek zegt dat het op dit moment onduidelijk is en dat we beter kunnen wachten tot de 989 

halfjaarlijkse ALV.  990 

Jeroen Dols stelt voor een commissie op te stellen die zich bezig kan houden met internationalisering 991 

en geeft aan dat hij graag in zo’n commissie zou willen plaatsnemen. 992 

Edwin Jans vraagt de indieners van de motie wat het plan nu is. 993 

Ruud Smits zegt dat de indieners aangeven dat de organisatie niet goed is en dat als dit zo is dat er 994 

niet per se een alternatief hoeft te zijn. 995 

Lynn Leeneman zegt dat ondanks de uitkomst er niet maar wordt door gekabbeld maar er echt iets 996 

zal worden gedaan. 997 

Ruben Meijerink stelt dat het beter kan worden behandeld op een volgende ALV. 998 

Lars Meijer kan zich hier wel in vinden. 999 

Sara Kok zegt dat het haar een goed idee lijkt om op dit moment te stemmen. 1000 

Casper Veenhuysen zegt geen meerwaarde te zien in het IAPSS maar is van mening dat er nu niet 1001 

over gestemd kan worden in verband met het lage aantal aanwezigen. 1002 

Lars Meijer vraagt hoeveel machtigingen er zijn. 1003 

Irene Wilde geeft aan dat het aantal stemgerechtigden 23 is. 1004 

Kjelt Goutbeek zegt dat de halfjaarlijkse ALV voor ons te laat komt. 1005 

Ruben Meijerink zegt dat we ook niet kunnen betalen en kijken wat er dan gebeurd. 1006 

Pol Muffels trekt in twijfel of deze überhaupt is betaald de afgelopen jaren. 1007 

Mike van Diemen vraagt of er op de halfjaarlijkse dan wel de optie voorgelegd kan worden om in het 1008 

IAPSS te blijven. 1009 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat dit kan en zegt dat we over zullen gaan tot stemming.  1010 

 1011 

Stemming motie ‘FinIAPSS’ 1012 

 1013 

Kjelt Goutbeek legt de stemprocedure uit. 1014 

Irene Wilde leest het quorum voor. 1015 

 1016 

Stemgerechtigden aanwezig: 15 1017 

Stemgerechtigde machtigingen: 9 1018 

Stemgerechtigden totaal: 24 1019 

 1020 
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Voor: 7 1021 

Tegen: 6 1022 

Onthouding: 11 1023 

 1024 

De motie ‘FinIAPSS’ is aangenomen 1025 

 1026 

W.V.T.T.K. 1027 

Casper Veenhuysen vraagt naar het Huishoudelijk Reglement en of deze al is aangepast naar 1028 

aanleiding van de bevindingen van de vorige ALV. 1029 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat dit is aangepast. 1030 

Jeroen Dols meldt namens Bob Fleer dat het niet kan dat de actieve leden niet waren uitgenodigd 1031 

voor de CoBo. 1032 

 1033 

 1034 

Rondvraag 1035 

Ruben Meijerink bedankt de aanwezigen en het bestuur. Hij geeft daarbij aan dat het begroten is en 1036 

niet ‘inbegroten’. Hij zegt namens Luuk Scholman dat hij zijn fiducie wil uitspreken. Daarnaast zegt hij 1037 

tegen Marije Berga dat hij hoopt dat er restitutie komt van de bedragen. 1038 

Mike van Diemen bedankt de ALV voor de ALV en zegt tegen Jelmer Bruurs dat hij geen 1039 

‘Jelmerachtige’ notulen moet maken. Daarnaast zegt hij dat hij deze keer wel iets te melden heeft. 1040 

Edwin Jans bedankt het restant van de ALV en het bestuur. Hij vraagt aan Kjelt Goutbeek wanneer de 1041 

kleuren rood en groen bij zijn haar komen en vraagt aan Lynn Leeneman of ze haar wekker al heeft 1042 

gezet. 1043 

Sara Kok bedankt de overigen en het bestuur voor de goede stukken. Ze wenst het bestuur succes en 1044 

vindt het fijn dat Mike van Diemen iets te melden had. 1045 

Ruud Smits bedankt de overgebleven strijders en het hele bestuur voor de moeite. Hij wil zich 1046 

aansluiten bij alles wat nog gezegd gaat worden. 1047 

Jeroen Dols bedankt de ALV en het bestuur met hun beleidsplan en begroting. Hij wenst het bestuur 1048 

succes met alle vragen tijdens ALV’s. 1049 

Lars Meijer bedankt de ALV en het bestuur en vraagt waarom Lynn Leeneman haar wekker moet 1050 

zetten. Hij spreekt een triest woord uit dat het IAPSS is verlaten en geeft aan het bestuur mee een 1051 

mooie bestemming te vinden voor het geld. 1052 

Casper Veenhuysen bedankt de ALV en spreekt de hoop uit dat het allemaal zakelijk mag blijven. Hij 1053 

geeft aan dat hij verheugd is met de oververtegenwoordiging in de USR en dat hij fervent 1054 

tegenstander is van de verengelsing van de samenleving. Hij vraagt aan Jelmer Bruurs wat de 1055 

grootste cyberdreiging is voor ismus. Hij vraagt aan Marije Berga of er ook een Friese begroting komt. 1056 

Hij vraagt aan Irene Wilde hoeveel scheppen koffie in het koffiezetapparaat moeten en aan Kjelt of 1057 

hij de ambitie heeft Oekraïens president te worden. 1058 

 1059 

 1060 

 1061 

 1062 

Pol Muffels bedankt de ALV en het bestuur voor haar doorzettingsvermogen. Hij bedankt Casper 1063 

Veenhuysen met het overnemen van zijn ritueel. Hij vraagt het bestuur waar de Riskdoos is en of 1064 

deze teruggebracht kan worden. Hij bedankt iedereen voor het geduld. 1065 
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Jordi Uijens bedankt de ALV en het bestuur. Hij wenst het bestuur succes en plezier het komende 1066 

jaar. Hij wijst de ALV op de gemiste kans een RvA in te stellen. Hij wenst Jelmer Bruurs succes met 1067 

het uitwerken van de notulen en vraagt Lynn of ze zwart of rood overweegt als haarkleur. 1068 

Irene Wilde geeft aan dat het 6 scheppen koffie zijn bij een volle kan water. Ze bedankt de 1069 

aanwezigen voor hun aanwezigheid en betrokkenheid. 1070 

Lynn Leeneman zegt dat ze haar wekker nog niet heeft gezet en dat deze studie gerelateerd is. Ze 1071 

geeft aan dat zwart en rood nog een optie is. Ze bedankt de ALV voor haar doorzettingsvermogen. 1072 

Marije Berga geeft aan dat in het kader van de internationalisering ze haar begroting eerder in het 1073 

Engels dan het Fries zal vertalen. Verder bedankt ze de ALV voor haar kritische blik. 1074 

Jelmer Bruurs zegt dat hij ingefluisterd krijgt dat de ESV de grootste cyberdreiging is voor ismus maar 1075 

geeft aan dat dit een te makkelijk antwoord is. Hij bedankt de ALV voor de ALV en alle volhoudende 1076 

aanwezigen. Hij bedankt daarnaast iedereen die hem succes heeft gewenst. 1077 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit mag. Hij geeft aan dat je nooit weet wat de kapper doet dus dat 1078 

rood/groen wel een optie is. Hij geeft aan dat Ruben Meijerink gestraft zal worden als hij de 1079 

Riskdozen niet terugbrengt. Kjelt Goutbeek vraagt daarnaast of iedereen de glazen mee naar voren 1080 

wil nemen. 1081 

 1082 

Sluiting 1083 

Kjelt Goutbeek sluit de vergadering om 01.35 1084 
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